
Нермина Заимовић-Узуновић 

Питања постављена Министарству спољне трговине и економских односа БиХ: 

1. “Зашто још увијек није у парламентарној процедури закон о животној средини? 

2. Какве посљедице по Босну и Херцеговину је до сада произвело непостојање 

закона о животној средини? 

3. Да ли је могуће да непостојање закона о животној средини произведе негативне 

посљедице по Босну и Херцеговину?  

4. Колико је исправна теза да је могуће превазићи потребу усвајања закона о 

животној средини и формирати агенције за животну средину у оба ентитета?” 
 


